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Opm.: De bijlagen 02,03,04 bevatten geen inhoudsopgaven. Onpraktisch om te lezen. Kan er in de 
toekomst aan gedacht worden inhoudsopgaven toe te voegen? Dit is een gevolg van het gebruik van 
online rapportage in MicroSoft Sway. Duidelijke vraag, we nemen dit als verbeterpunt mee.
1. Hittestress; o.a. bedrijventerreinen worden als risicogebied gezien. Bij het ontwerpen 

van de terreinen ( nauwelijks groen en bomen en veel verharding ) en de gebouwen 
(veel platte daken) , is hier niet of nauwelijks rekening mee gehouden. Wordt/is dit 
onderwerp van gesprek met het parkmanagement en/of bedrijvengroepen?

antwoord Ja. Naarmate een hogere ambitie wordt gekozen zetten we sterker in op 
hittebestendigheid van bedrijventerreinen.

2. Ook vee wordt gezien als risicogroep als het om hittestress gaat. Is het LTO als 
stakeholder, waarbij o.a. dit besproken kan worden, meegenomen?

Antwoord Dat klopt. De LTO is één van onze stakeholders. Wij komen in het vervolgtraject zeker 
ook met hen in gesprek.
Daarnaast heeft de provincie de stresstest landbouw en natuur uitgevoerd, en zijn op 
dit niveau ook lijntjes met de LTO over vee in relatie tot hitte.

3. Blz. 17 bijlage 2, onder het kopje”Conclusie”. Hoorn heeft de hoogste boomdichtheid. 
Wat is de boomdichtheid van Medemblik. Wat is er voor nodig om de boomdichtheid van 
Medemblik van Medemblik te verhogen?

Antwoord De boomdichtheid van het stedelijk gebied van gemeente Medemblik is 14 bomen per 
hectare. Aanplant van bomen is de enige manier om daar verandering in te brengen.

4. Bijlage 4 “Overzicht kenmerken strategieën”. Er is gekozen voor Ambitiniveau B, wat 
kost het ons (grofweg) extra om voor C te gaan? Kun je als gemeente zo wie zo, los van 
de regio, voor een hoger ambitie niveau gaan?

Antwoord Grofweg kost een keuze voor ambitieniveau C de gemeente jaarlijks 900k€ -367k€= 
533k€ extra t.o.v. ambitieniveau B. Hierbij maken wij gebruik van de inschatting die is 
opgenomen in bijlage 3.2 op blz. 5. Gemeenten zijn vrij om af te wijken van 
ambitieniveau B en kunnen zelfstandig tot een hoger ambitieniveau besluiten.



5. Er wordt voor gekozen om dit grootschalig op Westfries niveau aan te pakken. Hoe zal 
er worden omgegaan, op lokaal en/of wijkniveau, met het laaghangende fruit?

Antwoord Klimaatadaptatie landt vooral in de voorbereiding en uitvoering van kapitaalswerken op 
lokaal niveau. Dat zijn herinrichting, renovatie en vervanging in straten, buurten en 
wijken. Evt. laaghangend fruit kan daar prima in worden meegenomen. Het regionale 
deel van de aanpak richt zich op o.a. gezamenlijke uitgangspunten, onderzoeken, 
subsidie-aanvragen, kennis verwerven/delen en communicatie.


